

新聞

吳敏倫教授獲世界性學金牌

二 三年三月十日，在古巴舉辦的第十六屆世界性學會議的開幕典禮上，香港大學醫學院精神醫學系的吳敏倫教授獲主辦團體世界性學會頒發性學金牌。

世界性學會的金牌是現時頒發予性學家最高的國際殊榮，透過世界性的公開提名及世界性學會一個獨立委員會評估，每兩年一度選出榮獲這獎項的性學學者，以獎勵性學家在性學上及性健康範疇上的貢獻。

本年度的其中另一位金牌得獎者是美國金賽性學研究院的總監約翰班加羅夫博士。

吳敏倫教授現時是香港大學醫學院精神醫學系教授，亦是香港性教育促進會副會長。



Professor Ng Man Lun awarded Gold Medal in Sexology

At the Opening Ceremony of the 16th World Congress of Sexology in Cuba on March 10, 2003, the World Association for Sexology (WAS) conferred the Gold Medal to Professor Emil Man Lun Ng of the University of Hong Kong.

The WAS Gold Medal is currently the most prestigious and the highest international award for sexologists for significant contribution to the field of sexology and sexual health. The awards are conferred once every two years to a handful of sexology scholars through open world wide nomination and competitive assessment by an independent committee of the WAS.

Another recipient of the Gold Medal this year is Dr. John Bancroft, Director of the Kinsey Institute for Research in Sex, Gender and Reproduction in USA.

Professor Ng is now the Professor of Psychiatry in the University of Hong Kong, and the Vice President of The Hong Kong Sex Education Association.